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PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA ZARZĄDU RADY OSIEDLA Z-1 W DNIU 17.12.2020 
 

Zdalny tryb obradowania. 
Początek zebrania g. 18.00, czas trwania 40 min. 

 

1. Przewodniczący Zarządu Rady Osiedla przypomniał  o odnowieniu na rok 2021 
dotychczasowej umowy z MOSIR-em, umożliwiającej  dostęp mieszkańców 
osiedla Z-1 do boiska futbolu amerykańskiego. Możliwość  dostępu do boiska, w 
przyszłym roku, sugerujemy ograniczyć do 1 dnia w tygodniu. 
Zarząd sugeruje aby przedłużeniem powyższej umowy zajęła się Przewodnicząca 
Rady Osiedla Katarzyna Lewicka. 
 

2. Sprawy bieżące  
a. Umieszczenie życzeń z okazji  Świąt Bożego Narodzenia na naszym fanpage’u, 

skierowanych do mieszkańców od Rady Osiedla Z-1 
b. Sugestia Zarządu skierowana do Rady Osiedla o monitorowanie prac Urzędu 

Miasta przy renowacji ścieżki rowerowej na ul. W. Sikorskiego, w kontekście 
Ekranu Ekologicznego przylegającego do naszego osiedla. Trwające prace 
niszczą niedawno uporządkowaną i uzupełnioną, również z naszych środków, 
przestrzeń zieleni. 

 

W zdalnym obradowaniu wzięli udział: 

 
Witold Morawski – Przew. Zarządu RO Z-1 
Rafał Skrzypek – Skarbnik 
Teresa Sendobry – Sekretarz 

 

 

          Przewodniczący Zarządu RO Z-1                                                   Protokolant 

         

                       Witold Morawski                                                             Teresa Sendobry 
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